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Időrendbeli bontás: 

2014.11.09:  Alakuló Küldöttgyűlés 

2014.11.13:  Tisztségviselői ülés 

2014.11.16  Külügyi Börze megbeszélés 

2014.11.20  EHKB 

2014.11.23  Külügyi Börze megbeszélés 

2014.11.26  Külügyi Börze + Bevonó délután 

2011.12.08  TTK HÖK Küldöttgyűlűs 

2014.12.16  Tempus közalapítvány tájékoztató 

2015.01.20  EHKB 

2015.02.05  Orientational Day 

2015.02.06  NKMO tájékoztató 

2015.02.10  TTK HÖK Küldöttgyűlés 

2015.02.11  EHKB 

2015.02.17  Lágymányos Erasmus előadás 

2015.02.17  Kari Erasmus előadás 

2015.02.20  Földes Erasmus előadás 

2015.02.23  Biosz Erasmus előadás 

2015.02.26  Fizika Erasmus előadás 

2015.03.03  Kémia Erasmus előadás 

2015.03.10  TTK HÖK Küldöttgyűlés 

2015.03.11-12  Mentorfoglalkozás 

2015.03.18  EHKB 

2015.03.26-29  Külügyi mentortábor 

2015.04.23  EHKB 

ERASMUS pályázatok 

Az Erasmus+ pályázatok kihirdetésével sajnos a karunk elmaradásban volt, ez viszont 

valamilyen szinten igenis jó hír. Az oka a csúszásnak az, hogy sok év megszokott gyakorlatához 

képest túljelentkezés történt. A kari koordinátor emiatt úgy döntött, hogy az eredményhirdetést 

visszatartja addig, míg az NKMO részéről nem érkeznek meg a legaktuálisabb keretszámok a 

TTK számára, az előző éves keretszámok használatával pár embert mindenképpen ki kéne zárni 

a pályázatból. Végül sajnos kerültek emberek tartalék listára. 

Általános teendők 

A fogadóóráimat megtartottam legtöbb esetben, és ha mégsem jeleztem. Az átalakított weboldal 

jó szolgálatot tett és a hallgatói tájékoztatást szolgálta, őszhöz képest az érdeklő emailekben 

markáns változás volt tapasztalható és az általános kérdéseket a konkrétabbak váltották fel. Az 

facebookos kommunikáció is folyamatosan történt, főleg a rövid programok megosztó 

felületének használtam, tavasszal az oldal követettsége megháromszorozódott, bár fejlődnie 



még mindig van hová. A megosztások megtekintési számának növelése mindenképpen fontos 

feladat a jövőben. 

EHKB ülések 

2014 december 20-án sikerült megválasztani a határon túli hallgatók ügyével foglalkozó 

biztost, így a csapat teljes létszámra bővült. A félév folyamán mindenki sikeresen tudott együtt 

dolgozni probléma nélkül. Három nagy program szervezésére került sor: a Külügyi Börze, 

Külügyi Mentortábor és most a LEN Külügyi sátor, ezekről majd később külön pontokban. 

A megbeszéléseken az Erasmus pályázat népszerűsítése volt a leggyakoribbi téma, ahol hasznos 

ötleteket osztottunk meg egymással és harmonizáltuk a stratégiát az egy egész egyetemen. Ez 

jó módszernek bizonyult és mindenhol az előadásoknak nagy sikere lett, a kérdésmegválaszolás 

és népszerűsítés is gördülékenyen ment. Az NKMO-s továbbképzés során arról volt szó, hogy 

az elkövetkező években, különösen 2017-től a keretszámok drasztikusan emelkedni fognak, 

ezért a jövőben még több energiát kell majd a népszerűsítésbe fektetni, hogy a helyek ne 

menjenek kárba. 

ESN ELTE 

A civilszervezet bejegyzése megtörtént és a mentortábor alatt már ő biztosította a hátteret és 

egyre több program jogi hátterét tudja már biztosítani, a beszerzési feladatokat is létrejötte 

jelentősen megkönnyíti. Sajnos az alakuló küldöttgyűlésének a jegyzőkönyvét mai napig nem 

tudtam beszerezni, így előző beszámolómkor hozzám érkezett kérdésre még mindig nem tudok 

érdemben válaszolni. Amint ez eljut hozzám a küldöttgyűlés részére eljuttatom írásos formában 

az összefoglalóját. 

Külügyi Börze 

Az Erasmus népszerűsítés első lépése volt a Börze, de sok más civil szervezet is megjelent 

népszerűsíteni programjait. Előző beszámolómban már leírtam menetét és problémáit, 

összegzésül kijelenthető hogy a program mindenképpen hasznos és jelentős előrelépés történt 

az előző évekhez képest, de a BTK-n szervezett program minőségéhez még fel kell nőni. 

Mentortábor 

A mentortábor során az előző problémákból tanulva átstrukturáltuk a szervezői gárdát és a 

programszervezést. Sajnos rajtunk kívülálló okok miatt a szállás katasztrofális volt, de a hatásos 

szervezés miatt a mentorok számára ez nem jelentett problémát és élvezték a tábort. A TTK 5 

fővel volt jelen, ami megint előrelépés. Természetesen szervezési problémák idén is voltak, de 

nem akkora súlyúak, mint előzetesen, a fejlődés pozitív tendenciát mutat. 

LEN sátor 

A Lágymányosi Napok folyamán a külügyes sátor lesz a hivatásos karaoke sátor, ezen kívül a 

nappal folyamán több más programra is sor kerül. A megbeszélésen egy rövid vita bontakozott 

ki a sátor mennyire legyen külügyes és szakmai, de előző évekből kiindulva amellett 



döntöttünk, hogy inkább szervezünk népszerű programokat, amik közben történik az informális 

tájékoztatás, mint kevés embert megmozgató félszakmai programokat, amikkel eddig részben 

próbálkoztunk sikertelenül. 

Erasmus népszerűsítés 

Feladatimat igyekeztem árom előadás típusra került sor a pályázási időszak alatt. Az általános 

előadáson az összes lágymányosi karnak történt, 84 ember részvételével, de információtartalma 

ennek volt a legkevesebb általánossága miatt. Minden karon, köztünk náluk is a kari 

előadásoknak volt nagyobb szerepe, nálunk közel másfél óráig tartott 69 részvevővel. Nagyon 

sok kérdésre sikerült választ kapniuk az érdeklődőknek és alternatív ösztöndíjakról is 

tájékozódtak. 

A szakos előadásokon a földrajz/földtud, biológia, fizikai és kémia szakterület vett részt, az 

utóbbin volt a legkisebb érdeklődés. A földes és fizikus előadáson az ösztöndíjon már részt vett 

hallgató is elmesélte tapasztalataikat. Az előadásokon a közösnél egy fokkal informálisabb 

tájékoztatás történt és sikeresek voltak, jövőben remélem minden szakon megtartásra kerülnek. 

Mentor és bevonó programok 

Ezek az előadások a népszerűsítő programokkal gyakorlatilag egy az egyben megegyeztek, a 

hallgatóságnak nem a külügyi biztos szerepére irányult az érdeklődése, hanem a pályázatokra. 

Apró eltérések azért voltak, a követelményeket mindig jobban hangsúlyoztam és a fellelhető 

információ forrásokat a mentorok számára, hogy a másodkézből kapott információk a gólyák 

számára még hasznosak maradjanak, a motiváció növelése is nagyobb szerephez jutott, mint a 

szakos előadásokban. 

Utódképzés 

Az utódképzés folyamatban van, jelenleg egy pályázó van, de itt is szeretném megkérni az 

összes szakterületi koordinátort, hogy ha van érdeklődő náluk mindenképpen irányítsák 

hozzám. Az utód kinevelésének koncepcióját kidolgoztam magamnak, így hamar fel lehet 

készíteni a pályázásig egy új érdeklődőt is, anélkül hogy munkájának minősége romlana. 

Záró gondolatok 

Itt szeretném megemlíteni az angolul hallgatható órák kérdését. Kétszer is szerepelt 

pályázatomban a kérdés, de előrelépést elérni benne nem tudok felmutatni. A szakos 

koordinátor oktatókkal a kommunikáció elég gyatra, sok esetben kötelességeiket alig látják el, 

így innovatív megoldásokkal sose sikerült őket megkeresnem. 

Úgy érzem a félévben sikerült a jelzett hibám nagy részét kijavítani, de természetes így is 

akadtak hibák bőven részemről. Köszönöm a lehetőséget, hogy a hallgatókért dolgozhattam és 

mindenkinek az együtt eltöltött produktív munkát. 

Köszönöm, hogy elolvastad beszámolómat! 



Ha kérdésed, megjegyzésed van, kérlek keress meg személyes vagy írj a 

mogyesz09@gmail.com emailre. A küldöttgyűlésről késni mindenképpen fogok, de lehetséges 

megjelenni se tudok, attól függ mikor enged el az Oktató a terepgyakorlatról. 

Lovász Tamás 

Külügyi Biztos 

ELTE TTK HÖK 

Budapest, 2015.05.05 
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